
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/02/2024 
 
Του:  Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α' Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Σταδιοδρομία στελεχών Μουσικού Σώματος» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Πανελλαδικής Ομοσπονδίας Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ) 
με Αρ. Πρωτ.: 234/16-02-2024, η εν λόγω αναδεικνύει, βάσει συνημμένου της 
ΕΣΠΕΕΧΙ, στρέβλωση στην αξιολόγηση των στελεχών του Μουσικού Σώματος (ΜΣ). Το 
πρόβλημα εντοπίζεται, όπως συμπεραίνει, «…στην απουσία ή μη πρόβλεψη της 
σύστασης ξεχωριστού Σχολείου με συναφές αντικείμενο με την ειδικότητα των 
αξιολογούμενων στελεχών του Μουσικού Σώματος». Τα δε στελέχη (ΜΣ), όπως 
συνεχίζει, «…συμμετέχουν σε σχολείο με εκπαιδευτική ύλη που αφορά αντικείμενα τα 
οποία προορίζονται για την αξιολόγηση στελεχών Όπλων και μάλιστα σε ελάχιστο 
χρονικό διάστημα (3 εβδομάδες)». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως δημιουργήσετε, κατά την ΠΟΕΣ, «…ξεχωριστό Σχολείο αξιολόγησης 
για τα Στελέχη του Μουσικού Σώματος, επί των αντικειμένων στα οποία εκπαιδεύονται 
και εφαρμόζουν καθημερινά»; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΓΡΑΜΜΕΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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